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Minnesanteckningar från frågestund 
vid årsstämman 14 november 2011

• Kan nycklarna till samlingslokaler och bastu åter hänga i nyckelskåp
tillgängliga för alla boende? Styrelsen återkommer i frågan

• Uppmärksamma boende på det egna ansvaret för elskåp. Rickard 
Brenner går ut med en skrivelse där ansvarsgränsen gentemot 
Vattenfall klargörs.

• Information från boende att bastun, Hugo Alfvens väg 36 inte 
fungerar. Styrelsen ansvarar för åtgärder.

• Fråga om när målning av träfasader ska utföras, enligt 
underhållsplanen skulle detta arbete ha påbörjats i år, olika 
uppfattning om behovet. 
Vissa målningsarbeten är påbörjade, styrelsen återkommer i frågan.

• Problem med duvor på balkonger, styrelsen har beställt avskjutning 
av duvor i området.

Antecknade gjorde

Gun Johansson-Öhrnell

……..och styrelsen justerade anteckningarna
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